
 
 

 

ZÁPIS č. 10/23 

Ze 12. zasedání zastupitelstva obce Pňov-Předhradí konaného dne 20.11.2023 

Přítomni: dle presenční listiny 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení – doplnění a schválení programu  
2. Určení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení zápisu ze zasedání ze dne 9.10.2023 
4. Rozpočtové opatření č. 9 
5. Schválení podpisu smlouvy o zřízení zpětného odběru Rema Systém, a.s. 
6. Dohoda mezi obcí Oseček a Pňov-Předhradí o zajištění plynulého provozu 

vodovodu 
7. Schválení smlouvy o poskytování služeb účetnictví Rybáři Předhradí z.s. 
8. Projednání aktualizace plánu společných zařízení KoPÚ Klipec 
9. Schválení obecně závazné vyhlášky obce Pňov-Předhradí 

o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
10. Schválení obecně závazné vyhlášky obce Pňov-Předhradí o místním poplatku 

za užívání veřejného prostranství 
11. Schválení obecně závazné vyhlášky obce Pňov-Předhradí o místním poplatku ze psů 
12. Vyhodnocení nabídek na překládku chodníků podél I/38 
13. Projednání snížení odměny místostarosty 
14. Projednání ceny vodného na rok 2024 
15. Projednání návrhu rozpočtu obce Pňov-Předhradí na rok 2024 
16. Dotazy a připomínky zastupitelů 
17. Diskuse 
18. Návrh usnesení 
19. Závěr 

 
Systém hlasování: ano-ne-zdržel se, 0-0-0. 

 

K bodu 1. Starostka přivítala přítomné, zasedání bylo řádně svoláno dle Jednacího řádu (dále 

jen JŘ). Je přítomno 7 zastupitelů, zastupitelstvo je schopné usnášení.  

Hlasování: 7-0-0 

 

K bodu 2. Ověřovateli zápisu byli dle čl. VII., odst.5., Jednacího řádu určeni Beneš Milan a 

Zvěřina Jan. 

 

K bodu 3.  Zápis ZO ze dne 9.10.2023 byl ověřovateli ověřen. Protože nebyly podány žádné 

námitky, pokládá se zápis dle článku VII.odst.7 JŘ za schválený.  

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje zápis ze zasedání ZO ze dne 9.10.2023 bez připomínek. 



 
 

 

K bodu 4. Starostka seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č.9. Plné znění 

rozpočtového opatření je ke stažení na úřední desce.  

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.9. 
 
 
K bodu 5. Starostka seznámila přítomné s obsahem smlouvy s Rema systém, a.s. Jedná se o 

zpětný odběr elektronického odpadu – bílá technika, drobné elektro, PC, TV, bojlery, použité 

baterie, zářivky atd. Bude nám poskytnuta klec na drobné elektro, svozy budou častější na 

objednání podle potřeby. Služba je zdarma a za každé kg odevzdaného odpadu obec dostane 

0,5Kč. V současné chvíli z odvozu elektra nemá obec žádný výdělek naopak ještě musí pan 

Holoubek vše sám nakládat. Řidič z firmy Rema si vše naloží sám. Navíc nám odebrané 

množství i firma evidenčně vykáže. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje podpis smlouvy o zřízení veřejného místa zpětného odběru 
s firmou Rema systém, a.s. 
 

 

K bodu 6. Starostka seznámila přítomné s obsahem dohody mezi obcí Oseček                                   
a Pňov-Předhradí o zajištění plynulého provozu vodovodu. Obec Oseček se zavazuje 
k odběru 1200 kubíků vody za cenu 55,88 Kč (s DPH). Tato částka byla vykalkulována panem 
Kokrmentem, odborným poradcem ve věcech vodovodu, na základě nákladů, které 
s provozem vodovodu jsou spjaty vč. opotřebení (amortizace) řadu a vodojemu. Dalo se 
hlasovat.  
Hlasování: 7-0-0    

Usnesení: ZO schvaluje podpis dohody mezi obcí Oseček a Pňov-Předhradí o zajištění 
plynulého provozu vodovodu. 
 

 

K bodu 7. Starostka seznámila přítomné s obsahem smlouvy o poskytování služeb účetnictví 

pro rybáři Předhradí z.s. Roční poplatek za tuto službu do oboustranné domluvě činí                  

4.000 Kč.  

Hlasování: 4-2-1  

Usnesení: ZO schvaluje podpis smlouvy o poskytování služeb účetnictví Rybáři Předhradí 
z.s., ročně za 4.000 Kč.  
 
 

K bodu 8. Starostka informovala přítomné o aktualizaci plánu společných zařízení v Klipci. 

Změna se týká zrušení několika doplňkových cest, které jsou nahrazeny jinými z důvodu 

přerozdělení pozemků vyplývajících z aktualizace. Jiné zásadní změny plán neobsahuje. Dalo 

se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  
 

Usnesení: ZO schvaluje aktualizaci plánu společných zařízení KoPÚ Klipec. 
 



 
 

 

K bodu 9. Starostka seznámila přítomné s obsahem vyhlášky. Navrhujeme navýšit poplatek 

jen symbolicky z důvodu stále rostoucích nákladů na likvidaci odpadů, změny výše DPH a 

další. Poplatek za odpadové hospodářství na rok 2024 bude činit 1000 Kč za osobu.  V příštím 

roce je v plánu rozšířit o 2 sběrná místa na tříděný odpad a zavést bio popelnice občanům 

domů. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  

 

Usnesení: ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Pňov-Předhradí 
o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství platnou od 1.1.2024. 
 
 
K bodu 10. Starostka seznámila přítomné s výší poplatků za využívání, pronájem veřejného 

prostranství. Ceny se upravily mírně nahoru oproti současné platné vyhlášce. Veřejné 

prostranství platí stánkaři, prodejci atd.  Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  
 

Usnesení: ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Pňov-Předhradí 
o místním poplatku za užívání veřejného prostranství platnou od 1.1.2024. 
 
 
K bodu 11. Starostka seznámila přítomné s obsahem vyhlášky o poplatku ze psů. Zde dojde 

ke zvýšení ze současných 50 Kč na 100 Kč za prvního psa a ze současných 100 Kč na 150 Kč za 

každého dalšího psa. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  
 

Usnesení: ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Pňov-Předhradí 
o místním poplatku ze psů platnou od 1.1.2024. 
 
 
K bodu 12. Starostka informovala přítomné o důvodech nutnosti těchto prací. Přeložení 

chodníků je nejen po letech potřeba, ale také tak činíme kvůli zaslané stížnosti na ŘSD kvůli 

nedostatečnému odvodnění podél chodníku podél I/38. Tímto přeložením dojde také 

k umístění obrubníkové vpusti a šachty a vyřešíme tak odvodnění v místě problému. Byly 

osloveny 4 firmy a všem byl předložen stejný výkaz výměr. První cenovou nabídku předložil 

Tomáš Mráz v celkové hodnotě 219 414 Kč. Druhou nabídku předložil Petr Kučera v celkové 

hodnotě 182 175 Kč.  Třetí nabídku předložil Milan Souček v celkové hodnotě 175 225 Kč. A 

poslední nabídka je od firmy Prostav, s.r.o. v celkové hodnotě 214 989 Kč. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  
 

Usnesení: ZO vybírá jako zhotovitele přeložení chodníků podél I/38 pana Milana Součka, 
v celkové částce 175 225 Kč, dle předložené cenové nabídky.  
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

K bodu 13. Starostka informovala přítomné o návrhu snížit odměnu místostarosty Jana 

Pavlíčka z původních 7000Kč na 5000Kč. Změna bude platit od 1.1.2024. Koná se tak na 

základě slibu, který byl řečen na ustanovujícím zastupitelstvu 17.10.2023.  Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  
 

Usnesení: ZO rozhodlo o snížení odměny pana místostarosty Jana Pavlíčka na 5000Kč 
hrubého měsíčně.  
 
 
K bodu 14. Starostka informovala přítomné o hotové kalkulaci pro výpočet vodného na rok 

2024. Pan Korkment, náš odborný poradce v oblasti vodovodu, na základě námi 

předložených podkladů spočítal nejnižší možnou cenu za kubík vody. Dle kalkulace tedy 

vychází 1 kubík vody na 93,97 Kč. Vodné za rok 2023 činí 88,99 Kč. Je zde mírné navýšení, 

nicméně je nutné říci, že od ledna 2024 dojde ke zvýšení sazby DPH ze současných 10% na 

12%. Navýšení by tedy muselo být tak jako tak. Museli jsme opět zažádat na Státní fond 

životního prostředí o výjimku, využili jsme hledisko sociálně únosné ceny a snížili tak fond 

obnovy z 215.000  Kč na 56 914 Kč.  Nyní čekáme, zda bude na fondu vše schváleno a pokud 

ano budeme vodné schvalovat na prosincovém zastupitelstvu obce.  

 
 
K bodu 15. Starostka předložila přítomným návrh rozpočtu na rok 2024. návrh počítá 

s predikovanými daňovými příjmy a provozními náklady obce na rok 2024. Volné prostředky 

byly rozděleny do jednotlivých investičních akcí. Rozpočet je navržený jako schodkový, krytý 

z finančních přebytků z let minulých. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  
 

Usnesení: ZO schvaluje návrh rozpočtu obce Pňov-Předhradí na rok 2024.  
 
 
K bodu 16. Dotazy zastupitelů:  
 
Nejsou. 
 
K bodu 17. Diskuze:   

Dotaz pana Farkaše na možnost zřídit parkoviště na části obecního pozemku před Domovem 
pro seniory a vyřešit tak problematiku parkování v ulici Školní. Byly prodiskutovány všechny 
možnosti, jak problém vyřešit. Ideálním řešením budou šikmá parkovací stání zasahující na 
pozemek žadatele. Nyní bude následovat osobní projednání na místě a následně bude 
předložen jednoduchý nákres.  
 
Dotaz kdy bude rozsvícení vánočního stromečku. Bude v sobotu 2.12.2023 od 17h. 
 
Dotaz, zda bude s ČEZem řešeno přeložení elektrického vedení do země podél I/38 a v ulici 
Opalinek. Bude ale dle informací od ČEZ je tato investice plánována na rok 2026.  
 
 
 
 
 



 
 

 

K bodu 18. Návrh usnesení byl přijat dle rozhodnutí projednávaných bodů programu.  

       

K bodu 19. Program zasedání byl vyčerpán. Starostka poděkovala všem přítomným za účast 

na ZO a ukončila zasedání v 21:20 hodin. 

 

 

 

 

V Pňově-Předhradí 21.11.2023 

 

 

Zapsala Ing. Jana Bydžovská  ……………………….. 

 

 

 

Ověřili Beneš Milan  …………………         a          Zvěřina Jan  ……………………….. 

    

                   

        …………………………………..                                         ………………………………….. 

                Jan Pavlíček                                            Ing. Jana Bydžovská 

               místostarosta                              starostka 


